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PROTOKOŁ Nr XXXII/2012 

sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

odbytej w dniu 21 grudnia 2012r. 

  

Ad pkt 1 

Pan Przewodniczący otworzył trzydzieste drugie w bieżącej kadencji obrady sesji 

Rady Miejskiej. Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w 

obradach udział bierze 15 radnych. Stwierdził  quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

Przywitał wszystkich którzy przybyli na dzisiejsze obrady. 

 

 Serdecznie powitał delegację harcerzy. 

Powiedział, że „Odważ się być dobrym” – oto hasło przyświecające tegorocznej 

sztafecie Betlejemskiego Światła Pokoju, które 16 grudnia o godz. 11.00 przekroczyło 

polsko-słowacką granicę. W dniu dzisiejszym dotarło również i do nas roztaczając 

wokół swoje ciepło. 

Podziękował harcerzom za przekazanie Światełka. 

 

Ad pkt 2. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali porządek obrad dzisiejszej 

sesji. Spytał, czy radni mają jakieś uwagi bądź propozycje aby umieścić je w 

porządku. 

Radni uwag i propozycji nie wnieśli więc Pan Przewodniczący  odczytał proponowany 

porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  

2. Przyjęcie porządku obrad sesji.  

3. Przyjęcie protokołu z XXX  Sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami.  

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Zapytania i interpelacje radnych  

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  
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a) uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Stąporków,  

b) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę,  

c) określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki opłaty,  

d) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Stąporków,  

e) ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie 

Gminy Stąporków,  

f) określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 

uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych,  

g) wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia nieruchomości położonej w Lutej,  

h) zmiany Uchwały Nr XXIII/217/2012 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 

czerwca 2012r. w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Stąporków,  

i) sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków,  

j) uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Stąporków na lata 

2012 – 2014,  

k) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2012 – 2018,  

l) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2012 rok.  

8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.  

9. Sprawy różne.  

10. Zamknięcie obrad sesji. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad sesji. 

 

Ad pkt 3. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli  protokoł z obrad XXX  sesji. 
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Ad pkt 4 

W imieniu Przewodniczącego Rady  informację o działalności międzysesyjnej 

odczytał Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Chrzan. 

(Informacja w załączeniu). 

 

Ad pkt 5 

W imieniu Pani Burmistrz informację o działalności między sesjami odczytał Pan 

Sekretarz Gminy Wojciech Ślefarski. 

(Informacja w załączeniu). 

 

Ad pkt 6. 

Pan Przewodniczący spytał czy ktoś z Państwa radnych chce zgłosić jakieś 

interpelacje bądź zapytania. 

Radni interpelacji i zapytań nie wnieśli. 

 

Ad pkt 7. 

Pan Przewodniczący poinformował, że wszystkie projekty uchwał były omówione 

przez merytorycznych pracowników na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

 

Ad pkt 7 „a” 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Stąporków.  

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli.  

Z uwagi na to, że każdy radny jest w posiadaniu   projektu uchwały, Pan 

Przewodniczący nie odczytał jej.  

      Radni Przystąpili do głosowania. 

W głosowaniu jawnym 15 głosami za Radni podjęli uchwałę Nr XXXII/264/2012 w 

sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Stąporków. 
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Ad pkt 7 „b” 

Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę. 

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli.  

Z uwagi na to, że każdy radny jest w posiadaniu   projektu uchwały, Pan 

Przewodniczący nie odczytał jej.  

      Radni Przystąpili do głosowania. 

W głosowaniu jawnym 15 głosami za Radni podjęli uchwałę Nr XXXII/265/2012 w 

sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę. 

 

Ad pkt 7 „c” 

Projekt uchwały w sprawie określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami    komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty.  

Propozycja przygotowana przez Panią Burmistrz to: 8.zł za odpady segregowane i 

12 zł za niesegregowane. Radni na posiedzeniu komisji uznali, że opłata za odpady 

segregowane wynosić będzie 4 zł, natomiast za niesegregowane   8 zł.  

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli.  

Z uwagi na to, że każdy radny jest w posiadaniu   projektu uchwały, Pan 

Przewodniczący nie odczytał jej.  

      Radni Przystąpili do głosowania. 

W głosowaniu jawnym 15 głosami za Radni podjęli uchwałę Nr XXXII/266/2012 w 

sprawie określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami    

komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty.  

Ad pkt 7 „d” 

Projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na 

terenie Gminy Stąporków. 
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Zgodnie z wnioskiem wypracowanym na posiedzeniu komisji projekt uchwały 

przygotowany jest z poprawką. 

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli.  

Z uwagi na to, że każdy radny jest w posiadaniu   projektu uchwały, Pan 

Przewodniczący nie odczytał jej.  

      Radni Przystąpili do głosowania. 

W głosowaniu jawnym 15 głosami za Radni podjęli uchwałę Nr XXXII/267/2012 w 

sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Stąporków. 

  

Ad pkt 7 „e” 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości położonych na terenie Gminy Stąporków.  

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli.  

Z uwagi na to, że każdy radny jest w posiadaniu   projektu uchwały, Pan 

Przewodniczący nie odczytał jej.  

      Radni Przystąpili do głosowania. 

W głosowaniu jawnym 15 głosami za Radni podjęli uchwałę Nr XXXII/268/2012 w 

sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy 

Stąporków.  

 

Ad pkt 7 „f” 

Projekt uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności 

w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości 

ciekłych. 

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli.  

Z uwagi na to, że każdy radny jest w posiadaniu   projektu uchwały, Pan 

Przewodniczący nie odczytał jej.  
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      Radni Przystąpili do głosowania. 

W głosowaniu jawnym 15 głosami za Radni podjęli uchwałę Nr XXXII/269/2012 w 

sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 

uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych. 

  

Ad pkt 7 „g” 

Pan Przewodniczący powiedział, że jak radni doskonale pamiętają na ubiegłej sesji 

zarówno on jak i Pan Wiceprzewodniczący poprosili o przygotowanie przez Panią 

Burmistrz projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

użyczenia nieruchomości położonej w Lutej.  

Taki projekt uchwały został przygotowany i przedłożony pod obrady dzisiejszej 

sesji. 

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli.  

Z uwagi na to, że każdy radny jest w posiadaniu   projektu uchwały, Pan 

Przewodniczący nie odczytał jej.  

      Radni Przystąpili do głosowania. 

W głosowaniu jawnym 15 głosami za Radni podjęli uchwałę Nr XXXII/270/2012 w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia nieruchomości położonej w 

Lutej.  

 

Ad pkt 7 „h” 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/217/2012 Rady Miejskiej w 

Stąporkowie z dnia 28 czerwca 2012r. w sprawie sprzedaży nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Stąporków przedłożyła pod obrady grupa radnych.  

Uznali bowiem, że do tematu należy wrócić i głęboko się nad nim zastanowić, aby 

nikogo nie skrzywdzić.  

  

Głos zabrał radny Edward Mazur -   poprosił Pana Przewodniczącego i wszystkich 

radnych, aby ten projekt uchwały poprzeć. Zarówno na terenie Lutej jak i na 

terenie Stąporkowa ośrodki monaroskie powinny zostać. Tam na prawdę są ludzie 
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przemęczeni, chorzy i bezdomni. Gdy tą uchwałę podejmiemy, następną jaka 

zostanie złożona to wydzierżawienie tej działki. Bardzo prosi o rozsądne podjęcie 

decyzji. 

Pan Sekretarz – w imieniu Pani Burmistrz przekazał przed głosowaniem 

informację. Treśc tak przygotowanej uchwały przynosi pewien problem z 

rozdysponowaniem drogi wewnętrznej. Intencją gminy jest aby potencjonalni 

użytkownicy działek byli odpowiedzialni za ta drogę, natomiast tak przygotowana 

uchwała tego nie zapewnia. Druga rzecz, to zgodnie z podjętą uchwałą w czerwcu 

w sprawie sprzedaży przedmiotowej nieruchomości, po rozmowie Pani Burmistrz z 

Panem Piotrem Radziwonem, który wyraził zainteresowanie kupnem 

przedmiotowej działki przez MONAR została podjęta decyzja o przeprowadzeniu 

trzech oddzielnych przetargów na poszczególne działki czyli na działkę o pow. 

0,11 ara , 0,8 arów i 9,97 ha. Przy czym dla działek o pow. 0,11 ara i 0,8 arów 

zostanie uwzględniony udział do działki tej drogi. W związku z tym proponował 

by nie przegłosowywać jej w tej chwili, ale żeby ją poprawić, ponieważ w takim 

kształcie będzie problem, bo działka 11 arów zostanie bez drogi dojazdowej. 

      Radni Przystąpili do głosowania. 

W głosowaniu jawnym 5 głosami „za, 1 głosem „przeciw” i 9 głosami 

„wstrzymującymi się” radni podjęli Uchwałę Nr XXXII/271/2012 w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XXIII/217/2012 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 

czerwca 2012r. w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Stąporków 

 

Ad pkt 7 „i” 

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Stąporków. 

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli.  

Z uwagi na to, że każdy radny jest w posiadaniu   projektu uchwały, Pan 

Przewodniczący nie odczytał jej.  

      Radni Przystąpili do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym 15 głosami za Radni podjęli uchwałę Nr XXXII/272/2012 w 

sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków. 

 

Ad pkt 7 „j” 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

w Gminie Stąporków na lata 2012 – 2014.  

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli.  

Z uwagi na to, że każdy radny jest w posiadaniu   projektu uchwały, Pan 

Przewodniczący nie odczytał jej.  

      Radni Przystąpili do głosowania. 

W głosowaniu jawnym 15 głosami za Radni podjęli uchwałę Nr XXXII/273/2012 w 

sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Stąporków 

na lata 2012 – 2014.  

  

Ad pkt 7 „k” 

Projekt uchwały w sprawie Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stąporków na lata 2012 – 2018. 

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli.  

Z uwagi na to, że każdy radny jest w posiadaniu   projektu uchwały, Pan 

Przewodniczący nie odczytał jej.  

      Radni Przystąpili do głosowania. 

W głosowaniu jawnym 15 głosami za Radni podjęli uchwałę Nr XXXII/274/2012 w 

sprawie Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2012 – 

2018. 

  

Ad pkt 7 „l” 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2012 rok.  

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli.  

Z uwagi na to, że każdy radny jest w posiadaniu   projektu uchwały, Pan 

Przewodniczący nie odczytał jej.  

      Radni Przystąpili do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym 15 głosami za Radni podjęli uchwałę Nr XXXII/275/2012 w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2012 rok. 

 

Ad pkt 8. 

 Zapytań i interpelacji radni nie wnosili, więc odpowiedzi nie było. 

 

Ad pkt 9. 

W sprawach różnych głos zabierali: 

Radny Dariusz Młodawski – na prośbę Stowarzyszenia Pro Publico Bono odczytał 

pismo, które przedkłada Radzie.  

(pismo w załączeniu do protokołu).  

Radny Zbigniew Wiśniewski – poprosił o to aby na następnej Komisji Rady Miejskiej 

wrócić do Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Stąporków. 

 

Pani Dyrektor M-G Ośrodka Kultury – w imieniu Pani Burmistrz poprosiła wszystkich 

na powitanie Nowego Roku, który odbędzie się w amfiteatrze nie pod urzędem. 

Rozpoczęcie o godz. 23,00. 

Pani Joanna Wojna – sołtys z Huciska – odniosła się do ostatniej sesji na której nie 

przegłosowana została uchwała w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na  

przygotowanie i realizację zadania współfinansowanego z Narodowego Programu 

Przebudowy Dróg Lokalnych na 2012 – 2015  rok na Budowę ul. Fabrycznej w 

Hucisku. Gmina dostała z tego programu 50% dofinansowania. Ostatnio, dwa, trzy dni 

temu na tej ulicy był wypadek – dziewczynka wybiegła zza gimbusa i wpadła pod 

BUS – na szczęście jest tylko potłuczona. Pobocze przy którym staje gimbus jest tak 

wąskie, że dzieci żeby on odjechał stoją na baczność. Jest to szalenie niebezpieczne i 

od zeszłego roku prosi radnych, żeby  zajęli się drogą Fabryczną, tym bardziej 

wszyscy z sołectw południowych i do Kielc jeżdżą ul. Fabryczną. Jest to bardzo dużo 

samochodów i ta droga jest bardzo niebezpieczna. Przy otrzymaniu 50% 

dofinansowania czyli 700 tys. zł. które można było przeznaczyć na inne drogi  mimo 

wszystko 4 było „za”, 2 się wstrzymało, reszta powiedziała, że „nie” argumentując, że 
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Hucisko dostało kanalizację, to po co im droga. Czy ktoś musi zginąć na tej drodze, że 

najwyższy czas się za tą drogę zabrać, bo tam jest ogromny ruch. Kończyło by to 

również cały ciąg bo jest zrobiona ul. Staszica w Stąporkowie i ul. Fabryczna, to już 

mały odcinek. Nie występuje jako osoba która mieszka przy tej drodze, ani nie jest to 

jej prywatna sprawa, ale chodzi jej o dzieci. Na ul. Fabrycznej zamieszkuje bardzo 

dużo dzieci i można to sprawdzić. Nie rozumie dlaczego radni byli przeciwni a jeszcze 

bardziej nie rozumie, że wstrzymał się bądź był przeciwny radny Naorecki pod 

którego Hucisko podlega, to już po prostu jest szczyt wszystkiego. Rozumie, że dziś 

jest uroczysta sesja, ale nie ma jak z tym walczyć i prosi aby się radni zastanowili jeśli 

jeszcze będzie można aby wrócili do tej uchwały. Jeśli będzie możliwość wzięcia tych 

pieniędzy, to bardzo prosi aby się nad tym zastanowić. 

Sołtys z Lelitkowa – prosi o pomoc. Na drogę powiatową przywieziony jest tłuczeń i 

jest ona zrobiona dość dobrze, ale ta praca legnie w gruzach. Jeżdżą bowiem po niej 

ciężkie samochody z drzewem mimo to iż mają wewnętrzną drogę leśną wylatującą na 

drogę w Antoniowie. 

Dlatego prosi o wystąpienie do powiatu o ograniczenie tonażu na tej drodze jeśli już 

nie można jej zamknąć. 

 

Ad pkt 10. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku Pan Przewodniczący zamknął obrady sesji. 

Ponadto powiedział, że dzisiejsza sesja była ostatnią w 2012 roku. 

W poniedziałek już wigilia, wtorek, środa to święta Bożego Narodzenia. Dlatego też 

złożył wszystkim życzenia świąteczne i noworoczne. 

 

Protokołowała:                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                                       Jacek Kołodziej 

 

 


